

中国商务中心举办 2014/2015 年会计研究学术会议

1月24日，新加坡国立大学中国商务中心在新加坡国立大学苏州研究院成功举办了2014/2015年会计研究学术会议。

此次会议的主题为“监管改革对企业行为的影响”，参与研讨的论文题材丰富，内容涉及公司信息披露，董事会的组成与作用，企业融资，企业违规等等。来自中国内陆，香港特区，新加坡，和韩国的多所院校的30余名会计学领域专家和青年学者参与了会议。三位会计研究学界的领先专家对参会青年学者的论文进行了点评并给予了指导，他们是：香港城市大学 Kim Jeong Bon 教授，新加坡国立大学商学院李真教授，和南京大学商学院陈冬华教授。李真教授同时也是中国商务研究中心的主任。

中国商务研究中心（CBC）于2014年9月24日正式启动，该中心整合新加坡国立大学商学院的全方位资源，旨在推进以中国商业为主题的研究与教学。中心关注全球化浪潮中中国企业转型发展所面临的机遇与挑战，致力于推动强健而可持续的中国企业发展模式。

China Business Centre successfully held 2014/2015 Accounting Winter Research Camp at NUSRI

On 24 January, NUS Business School China Business Centre successfully held 2014/15 Accounting Winter Research Camp at NUSRI.

The theme of the camp is “The Impact of Regulatory Reforms on Corporate Behaviors”. The papers submitted for presentation cover a wide range of topics such as Corporate Information Disclosure, Management Board Composition and function, Corporate Financing, Fraud discovery, etc. There are over 30 professors and young researchers from Mainland China, Hong Kong, Singapore and Korea participated in this camp. Three top scholars in accounting research attended the camp and provided guidance to participating young researchers, they are Prof Kim Jeong Bon from City University of Hong Kong, Prof Oliver Zhen Li from NUS Business School, and Prof Chen Donghua from Nanjing University Business School. Prof Oliver Zhen Li is also the director of China Business Centre.

China Business Centre (CBC) was officially launched on September 24th in 2014. The Centre represents the convergence of NUS Business School’s comprehensive resources, aiming to advance research and teaching on China

business. The centre is interested in studying the globalisation and transformation of China businesses in order to promote a strong and sustainable development model for China enterprises.